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INFORME DE GESTIÓ 2023 
 
La Junta de l'Associació de Veïns i Veïnes de La Guineueta vol informar de tota l'activitat rellevant realitzada 
durant l'any 2023 per tota l'entitat. 
 
A més d’allò exposat, s'ha dedicat molt d'esforç al manteniment del local, així com l'ordenació i el 
manteniment de tota la documentació generada per l'entitat. 
 
Fase 4 
 
L'Associació ha aconseguit un procés participatiu en el qual veïns i l'entitat poden aportar idees per al 
projecte de les obres de la Fase 4. Tenint en compte les necessitats in situ. S'aconsegueix dur a terme l'estudi 
topogràfic de la zona de la Fase 4. 
 
Se'ns presenta l'avantprojecte en el qual els tècnics recullen i accepten les propostes de millores que 
observen les veïnes i l'associació, durant aquests processos el districte ens dona dates de terminis per a cada 
fase del projecte. 
 
L'AV respecta aquests terminis que s'han anat modificant i allargant en el temps, fins i tot negant que haurà 
pressuposat en el pla d'inversió municipal. Davant aquest despropòsit per part del districte. L'AV contacta i 
es reuneix amb els grups municipals (Junts, Comuns i Esquerra) mostrant-los mitjançant reunions i passejos, 
les deficiències i necessitats del barri en la Fase 4. Obtenint compromís ferm de suport per part dels grups i 
fins i tot la presentació en el ple de l'Ajuntament de Barcelona. 
 
Ascensors 
 
El districte es compromet a donar les llicències d'obres per a la instal·lació d'ascensors, per a continuar 
executant-les tal com s'ha fet amb anterioritat, encara que exigeixen presentar el pla original de l'habitatge 
per al projecte. 
 
Entrevista Betevé 
 
L'AV i diversos veïns són entrevistats i gravats per part de Betevé per a explicar les necessitats del barri, com 
a accessibilitat, enllumenat, ascensors, muntants, etc. 
 
Canonades muntants 
 
Els veïns han permès gravar les deficiències a les seves cases de l'estat general de les canonades (oxido, 
obstrucció, perforació...) les quals donen problemes com, falta de pressió que perjudica i espatlla les calderes 
i rentadores, així com la mala qualitat de l'aigua de beure. 
 
També s'exigeix un pla específic per a la col·locació de les canonades per les façanes tal com va començar 
ADIGSA, estalviant diners i temps als veïns en obres innecessàries. 
 
Nomenclàtor 
 
S'aconsegueix la senyalització dels amb nom i número dels carrers interiors, amb una primera fase (prova 
pilot) que serà ampliable a la resta del barri. 
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Mobiliari urbà 
 
Es reclama la reposició de papereres, bancs, i reubicació de contenidors d'escombraries que no eren 
accessibles. 
 
S'aconsegueix el repintat de les places de motos i la seva reubicació en zones més adequades, evitant 
accidents, trencaments i robatoris. 
 
Il·luminat 
 
El barri sofreix continus talls de llum, davant això creem múltiples incidències fetes a través de l'aplicació 
Barcelona la butxaca, anomenades als tècnics del districte, cridades als telèfons d'atenció al ciutadà i 
d'emergències 012 i 112, i al telèfon de l'incivisme 900 226 226. 
 
Visita i reunió amb el Síndic de Greuges 
 
Reunió amb entrevista i passeig pel barri per a fer-los arribar totes les necessitats i deficiències del barri. 
 
Obres 
 
Pavimentació interior, canvi d'arquetes i clavegueres, i cablejat en les zones entre passeig de Valldaura, 
rambla del Caçador, carrer de Gasela i carrer de l'Esquirol Volador. 
 
Skate Park 
 
Els usuaris de les pistes del Skate Park es van reunir amb l'AVV per a parlar de la falta de l'enllumenat, 
deterioració i neteja de les pistes. Aconseguint reunions i visites de les pistes amb el tècnic d'esports del 
districte, prometent les solucions dels problemes. 
 
Reunions 
 
Comissió de seguiment, Consell de Barri, Audiència pública del districte, Consell de Districte. En els quals 
reiteradament l'AV ha estat present amb la seva veu reivindicant les necessitats del barri. 
 
Reunió amb Mossos i Guàrdia Urbana explicant-los els problemes d'incivisme, inseguretat i escàndols al parc 
de la Guineueta i camp de futbol. 
 
Festes del barri 
 
Participació i col·laboració en la Coordinadora d'Entitats del barri per a les Festes Majors, i realització i 
col·laboració en la Botifarrada Popular i el Rom Cremat. 
 
Xat de sòcies i socis 
 
Creació d'un xat de sòcies i socis en WhatsApp 
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INFORME DE GESTIÓN 2023 
 
La Junta de la Associació de Veïns i Veïnes de La Guineueta quiere informar de toda la actividad relevante 
realizada durante el año 2023 por toda la entidad. 
 
Además de lo expuesto, se ha dedicado mucho esfuerzo al mantenimiento del local, así como la ordenación 
y el mantenimiento de toda la documentación generada por la entidad. 
 
Fase 4 
 
La Associació ha conseguido un proceso participativo en el cual vecinos y la entidad pueden aportar ideas 
para el proyecto de las obras de la Fase 4. Teniendo en cuenta las necesidades in situ. Se consigue realizar el 
estudio topográfico de la zona de la Fase 4. 
 
Se nos presenta el anteproyecto en el cual los técnicos recogen y aceptan las propuestas de mejoras que 
observan las vecinas y la asociación, durante estos procesos el distrito nos da fechas de plazos para cada fase 
del proyecto. 
 
La AVV respeta dichos plazos que se han ido modificando y alargando en el tiempo, incluso negando que 
habrá presupuesto en el plan de inversión municipal. Ante este despropósito por parte del distrito. La AVV 
contacta y se reúne con los grupos municipales (Junts, Comuns y Esquerra) mostrándoles mediante reuniones 
y paseos, las deficiencias y necesidades del barrio en la Fase 4. Obteniendo compromiso firme de apoyo por 
parte de los grupos e incluso la presentación en el pleno del Ayuntamiento de Barcelona. 
 
Ascensores 
 
El distrito se compromete a dar las licencias de obras para la instalación de ascensores, para seguir 
ejecutándolas tal como se ha hecho con anterioridad, aunque exigen presentar el plano original de la vivienda 
para el proyecto. 
 
Entrevista Betevé 
 
La AVV y diversos vecinos son entrevistados y grabados por parte de Betevé para explicar las necesidades del 
barrio, como accesibilidad, alumbrado, ascensores, montantes, etc… 
 
Tuberías montantes 
 
Los vecinos han permitido grabar las deficiencias en sus casas del estado general de las tuberías (oxido, 
obstrucción, perforación…) las cuales dan problemas como, falta de presión que perjudica y estropea las 
calderas y lavadoras, así como la mala calidad del agua de beber. 
 
También se exige un plan específico para la colocación de las tuberías por las fachadas tal como comenzó 
ADIGSA, ahorrando dinero y tiempo a los vecinos en obras innecesarias. 
 
Nomenclátor 
 
Se consigue la señalización con nombre y número de las calles interiores, con una primera fase (prueba piloto) 
que será ampliable al resto del barrio. 
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Mobiliario urbano 
 
Se reclama la reposición de papeleras, bancos, y reubicación de contenedores de basura que no eran 
accesibles. 
 
Se consigue el repintado de las plazas de motos y su reubicación en zonas más adecuadas, evitando 
accidentes, roturas y robos. 
 
Alumbrado 
 
El barrio sufre continuos cortes de luz, ante ello creamos múltiples incidencias hechas a través de la aplicación 
Barcelona la butxaca, llamadas a los técnicos del distrito, llamadas a los teléfonos de atención al ciudadano 
y de emergencias 012 y 112, y al teléfono del incivismo 900 226 226.   
 
Visita y reunión con el Síndic de Greuges 
 
Reunión con entrevista y paseo por el barrio para hacerles llegar todas las necesidades y deficiencias del 
barrio.  
 
Obras 
 
Pavimentación interior, cambio de arquetas y cloacas, y cableado en las zonas entre passeig de Valldaura, 
rambla del Caçador, carrer de Gasela i carrer de l’Esquirol Volador. 
 
Skate Park 
 
Los usuarios de las pistas del Skate Park se reunieron con la AVV para hablar de la falta del alumbrado, 
deterioro y limpieza de las pistas. Consiguiendo reuniones y visitas de las pistas con el técnico de deportes 
del distrito, prometiendo las soluciones de los problemas.    
 
Reuniones 
 
Comisión de seguimiento, Consell de Barri, Audiencia pública del distrito, Consell de Districte. En los que 
reiteradamente la AVV ha estado presente con su voz revindicando las necesidades del barrio. 
 
Reunión con Mossos y Guardia Urbana explicándoles los problemas de incivismo, inseguridad y escándalos 
en el parque de la Guineueta y campo de futbol. 
 
Fiestas del barrio 
 
Participación y colaboración en la Coordinadora de Entidades del barrio para las Fiestas Mayores, y 
realización y colaboración en la Butifarrada Popular y el Rom Cremat. 
 
Chat de socias y socios 
 
Creación de un chat de socias y socios en WhatsApp. 


